
亲爱的各位同仁及朋友，

第二十五届留德华人化学化工学会学术年会自 6月 24日开放报名以来，大家的注册
报名非常踊跃，报名开放仅一周所有的参会名额就已经被注册完毕。截止 7月 1 日下
午 6:30，本次年会的报名已满。大会组委会将会在近期给在此之前（7月 1日下午
6:30）成功注册的所有参会人员发送一封注册成功的确认信。在此之 后通过DAAD
在线数据库进行注册的人员将会自动地进入等待名单中。

如果您仍想报名参加本次年会，请与大会主席肖立松博士 （lisong.xiao@uni-due.de）
直接联系，大会组委会会将您计入等待名单中。

感谢大家的支持！

GCCCD 25届年会组委会

Dear participants,

we are really excited that it took only ONE week for the number of registered participants to 
reach its possible maximum! All registered participants will receive a confirmation E-mail 
from the organizing committee within a short time. 

On the other hand, we are truly sorry for not being able to provide enough places for all who 
are interested in the annual conference. However, you are still strongly encouraged to register 
through the DAAD data bank or just send an E-mail directly to Dr. Lisong Xiao 
(lisong.xiao@uni-due.de) to reserve a place in the waiting list. 

We sincerely appreciate the support and collaboration from all of you and wish you all the 
best!

Sincerely yours,
Organizing committee of 25th GCCCD annual conference
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